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 Protokół Nr III/2024 

z I sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 28 maja 2024 r. 

 

Obradom przewodniczyła Wioletta Anuszkiewicz  

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 15:40 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

 

Obecni: 

1. Maciej  Kordjak  

2. Wioletta Anuszkiewicz 

3. Andrzej  Dołęga 

4. Andrzej  Gutowski  

5. Wojciech Hołdyński 

6. Zbigniew Makarewicz 

7. Kamil Markowski 

8. Paweł  Perko  

9. Janina  Pietrewicz 

10. Tomasz Popławski  

11. Zofia   Syperek 

12. Marcin Urzędowski 

13. Monika Wałejko 

14. Sylwia Wrzesień-Kisielewska  

15. Marek Zajączkowski 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 7.05.2024 r.; 13.05.2024 r.    

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2024– 2039; 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2024 roku; 

3) uchwalenia dokumentu pn. „Projekt założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa   

gazowe dla Gminy Gołdap na lata 2024-2039“ 

     7. Interpelacje radnych 

8. Zapytania radnych 

9. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

10. Wolne wnioski 

11. Zamknięcie sesji                                                                                               

 

Do pkt 1 

III posiedzenie sesji Rady Miejskiej IX kadencji 2024-2029 otworzyła Przewodnicząca Rady Wioletta 

Anuszkiewicz.   

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Radna Senior 

poinformowała zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 
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Do pkt 2  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła porządek posiedzenia. Zapytała,  

czy są propozycje zmiany do porządku posiedzenia.  

Radny Wojciech Hołdyński zgłosił zmianę porządku posiedzenia poprzez dodanie projektów uchwał  

w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 26 marca 2024 r. (data wpływu 28.03.2024 r.); rozpatrzenia skargi  

z dnia 26 marca 2024 r. (data wpływu 29.03.2024 r.); rozpatrzenia skargi z dnia 26 marca 2024 r. (data wpływu 

23.04.2024 r.); 8) przekazania wniosku sołtysa z dnia 10 maja 2024 r.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że dostała również informację od kierownik 

WKS o wprowadzenie do porządku posiedzenia projektu uchwały w sprawie wyboru delegata Gminy Gołdap 

do Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast Polskich. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez dodanie w pkt 6 podpunktu 4) o brzmieniu" wyboru delegata Gminy Gołdap  

do Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast Polskich. 

W głosowaniu jawnym głosami 15 za wniosek został przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie 
zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 6 podpunktu 4) o brzmieniu" wyboru delegata Gminy 

Gołdap do Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast Polskich”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (15) 
Maciej  Kordjak, Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski, Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski, Zofia   Syperek, 

Marcin Urzędowski, Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 

 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez dodanie w pkt 6 podpunktów:  5) rozpatrzenie skargi z dnia    26 marca 2024 r. (data 

wpływu 28.03.2024 r.);  6) rozpatrzenie skargi z dnia 26 marca 2024 r. (data wpływu 29.03.2024 r.);    

7) rozpatrzenie skargi z dnia 26 marca 2024 r. (data wpływu 23.04.2024 r.); 8) przekazania wniosku sołtysa  

z dnia 10 maja 2024 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 15 za wniosek został przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie 
zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 6 podpunktów:  5) rozpatrzenie skargi z dnia 26 marca 

2024 r. (data wpływu 28.03.2024 r.);  6) rozpatrzenie skargi z dnia 26 marca 2024 r. (data wpływu  

29.03.2024 r.);   7) rozpatrzenie skargi z dnia 26 marca 2024 r. (data wpływu 23.04.2024 r.);   8) przekazania 

wniosku sołtysa z dnia 10 maja 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (15) 
Maciej  Kordjak, Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski, Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski, Zofia   Syperek, 

Marcin Urzędowski, Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
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Do pkt 3 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz spytała, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu z sesji 

z dnia 7.05.2024 r. oraz 13.05.2024 r.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z dnia  

7.05.2024 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 15 za protokół został przyjęty.  

Głosowano w sprawie 
Przyjęcie protokołu sesji z dnia 7.05.2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (15) 
Maciej  Kordjak, Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski, Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski, Zofia   Syperek, 

Marcin Urzędowski, Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 

 
Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z dnia  

13.05.2024 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 15 za protokół został przyjęty.  

 
Głosowano w sprawie 
Przyjęcie protokołu sesji z dnia 13.05.2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (15) 
Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski, Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski, Zofia   Syperek, 

Marcin Urzędowski, Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 

 

Do pkt  4  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki przedstawił sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym.  

1. 7.05.2024 r. – I Sesja Rady Miejskiej w Gołdapi, 

2. 10.05.2024 r. – Święto Pułku, pożegnanie Kontyngentu Wojskowego i 80 rocznica powstania Pułku, 

3. 10.05.2024 r. – spotkanie z druhami z Ochotniczej Straży Pożarnej w Dunajku, 

4. 11.05.2024 r. – otwarcie zawodów Zdrojowy Bieg Zwycięstwa, 

5. 11.05.2024 r. – spotkanie z impresario w sprawie omówienia działalności w Gołdapi,  

6. 12.05.2024 r. – koncert poświęcony 20-leciu przystąpienia Polski do Unii Europejskiej, 

7. 12.05.2024 r. – Dzień Godności z Niepełnosprawnością Intelektualną "Bądźmy razem" organizowany 

przez Zespół Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi (udział Zastępcy Burmistrza), 

8. 13.05.2024 r. – sesja Rady Miejskiej w Gołdapi,  

9. 13.05.2024 r. – spotkanie z młodzieżą z Gołdapi i Sakiai na warsztatach w Domu Kultury, 

10. 14.05.2024 r. – spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w Olsztynie w sprawie Zakładu 

Przyrodoleczniczego  

11. 14.05.2024 r. – 454. Urodziny Gołdapi, 

12. 15.05.2024 r. – spotkanie z Komendantem Głównym Ochotniczych Hufców Pracy,  

13. 16.05.2024 r. – Uroczyste Obchody Dnia Strażaka,  
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14. 16.05.2024 r. – Gala Szlachetnej Paczki,  

15. 17.05.2024 r. – spotkanie z Prezydentem Ełku Panem Tomaszem Andrukiewiczem, rozmowy dotyczyły 

możliwości dalszej współpracy pomiędzy Gminą Gołdap a miastem Ełk, 

16. 17.05.2024 r. – piknik z okazji Dnia Rodziny organizowany przez Szkołę Podstawową w Galwieciach,  

17. 17.05.2024 r. – podpisanie umowy na świadczenie usługi nadzoru inwestorskiego nad przebudową ulicy 

Polnej w Gołdapi, której wartość opiewa na ponad 2,7 mln złotych. Planowany termin zakończenia 

inwestycji drogowej to połowa kwietnia 2025 roku. Projekt "Przebudowa ulicy Polnej w Gołdapi" 

realizowany jest w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, 

18. 17.05.2024 r. – spotkanie z Radnymi Rady Miejskiej oraz mediami związane z budową  Zakładu 

Przyrodoleczniczego, 

19. 18.05.2024 r. – spotkanie z Posłem na Sejm RP Panem Jackiem Protasem oraz Posłem na Sejm RP 

Panem Maciejem Wróblem, 

20. 18.05.2024 r. – otwarcie wystawy "Historia ul. Mazurskiej na przestrzeni lat", 

21. 20.05.2024 r. – spotkanie z Posłem na Sejm RP Panem Januszem Cichoniem,  

22. 20.05.2024 r. – spotkanie z Zastępcą Dyrektora Regionalnej Dyrekcji Ochrony  Środowiska w Olsztynie 

Panią Aleksandrą Krzysztoń-Rzodkiewicz w sprawie tzw. ptasiej wyspy,  

23. 20.05.2024 r. – posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

24. 21.05.2024 r. – posiedzenie Komisji Rewizyjnej,  

25. 21.05.2024 r. – powołanie na stanowisko I Zastępcy Komendanta Powiatowego Policji  w Gołdapi,  

26. 21.05.2024 r. – Wspólne posiedzenie Komisji,  

27. 22.05.2024 r. – uroczysty apel z okazji Święta Straży Granicznej,  

28. 23.05.2024 r. – I Wojewódzki Konkurs Piosenki "Mazurska Nuta", 

29. 23.05.2024 r. – Operacja Czysta Rzeka Ekodrużyna Gołdap, 

30. 23.05.2024 r. – Dzień Matki organizowany przez Polski Związek Emerytów, Rencistów  i Inwalidów,  

31. 24.05.2024 r. – Walne Zgromadzenie Wspólników Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji  

w Gołdapi,  

32. 24.05.2024 r. – Festyn Rodzinny Jedynki organizowany przez Szkołę Podstawową  nr 1 w Gołdapi,  

33. 24.05.2024 r. – Cała Polska Czyta Dzieciom,  

34. 24.05.2024 r. – uroczyste spotkanie z okazji 20-lecia wstąpienia Polski do Unii Europejskiej  

i współpracy Samorządu Gminy ze Spółdzielnią Mieszkaniową w Gołdapi, 

35. 25.05.2024 r. – obiad z Seniorami w Galwieciach,  

36. 27.05.2024 r. – posiedzenie Komisji Rewizyjnej,  

37. 27.05.2024 r. – spotkanie ze Starostą Gołdapskim w sprawie Dożynek,  

38. 27.05.2024 r. – posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Młodzież z partnerskiego miasta Sakiai (Litwa) w dniach 13-14 maja odwiedziła miasto. Grupa cyrkowa 

z  Centrum Kultury w Sakiai brała udział w warsztatach taneczno-akrobatycznych. Uczestników warsztatów 

mogliśmy podziwiać podczas wspólnego widowiska plenerowo-muzycznego z okazji 454. urodzin Gołdapi, 

organizowanych 14 maja w centrum miasta. Okazją do wspólnych występów była też 20. rocznica wstąpienia 

Polski i Litwy do Unii Europejskiej. Młodzież uczestniczyła również w zajęciach ,,Poznaj Kanta" z okazji Roku 

Immanuela Kanta na Warmii i Mazurach. Kolejne spotkanie młodzieży planowane jest jesienią w Sakiai. 

Przygotowana zostanie również wystawa fotograficzna dokumentująca wspólne działania, która prezentowana 

będzie w partnerskich miastach. Gmina Gołdap na działania skierowane do młodzieży z gołdapskiego Domu 

Kultury pozyskała dofinansowanie w kwocie  7 000,00 zł w ramach konkursu ,,WM dla WM. Wsparcie 

Współpracy Międzynarodowej JST w województwie warmińsko-mazurskim w 2024 roku".  
Do pkt 5 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła tematykę dotyczącą posiedzeń komisji. 

Poinformowała, że otrzymała pisemną informację o utworzeniu w dniu 24 maja 2024 r. został utworzony klub 

radnych Rady Miejskiej w Gołdapi pn. „Dobro i współpraca”. Przewodniczącym klubu został Maciej Kordjak  

a wiceprzewodniczącym Andrzej Gutowski. 

Do pkt 6 

1) i 2)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do skarbnik gminy Edyty Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2024– 2039 oraz 

projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2024 roku. 

Skarbnik gminy Edyta Białek przedstawiła projekty uchwał.  

Radny Maciej Kordjak zapytał, czemu tak dużą kwotę odsetek musi gmina zapłacić i dlaczego ta kwota nie 

została uiszczona od razu.  
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Zastępca burmistrza Joanna Łabanowska odpowiedziała, że w tym przypadku chodzi o karę nałożoną przez 

urząd marszałkowski. 

Radca prawny Marcin Bogdan odpowiedział, że przygotował odpowiedź e-mail, która w niedługim czasie  

dotarła by do radnego. Odsetki są liczone od chwili przekazania środków przez Urząd Marszałkowski  

a to następowało w największej wysokości w 2018 r. Możliwe było dokonanie zwrotu środków po kontroli urzędu 

marszałkowskiego przeprowadzonej w urzędzie, która zakończyła się informacja pokontrolną z dnia  

19.12.2022 r., ponieważ pismem z dnia 12.01.2023 r. (otrzymanym 16.01.2023 r.) Gmina została wezwana  

do dobrowolnego zwrotu środków, ale wówczas urząd miejski zdecydował nie zwracać środków z dwóch 

powodów: 

- w znacznej części kwestionował obowiązek zwrotu środków, składał swoje wyjaśnienia i zmierzał  

do "obronienia" tego wydatku 

- zapłata w tamtym czasie (dobrowolna na wezwanie tj. bez decyzji nakazującej zwrot) uniemożliwiałaby 

zakwestionowanie obowiązku zwrotu dofinansowania na drodze sądowej (w formie skargi do WSA)  

a dodatkowo utrudniałaby skierowanie roszczeń regresowych do wykonawcy dokumentacji projektowej  

i inspektora nadzoru inwestorskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski zapytał, czego dotyczy autopoprawka. 

Skarbnik gminy Edyta Białek odpowiedziała, że podczas wczorajszego posiedzenia komisji rewizyjnej 

burmistrz wraz z radnymi doszli do wniosku, iż na dzisiejszej sesji nie będzie proponowana autopoprawka tylko 

projekty w formie omówionej podczas wspólnego posiedzenia komisji.  

 Radny Maciej Kordjak zwrócił się do radcy prawnego o przygotowanie informacji z datami, chronologią  

i podstawą prawną.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2024– 2039. 

W głosowaniu jawnym głosami 14 za, 1 wstrzymujący się uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2024– 2039 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski , Zofia   

Syperek, Marcin Urzędowski, Monika Wałejko, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr III/18/2024  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2024 rok. 
W głosowaniu jawnym głosami 15 za uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2024 roku 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (15) 
Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski , Zofia   

Syperek, Marcin Urzędowski, Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr III/19/2024 
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3)   

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do kierownik WGK Magdy Zymkowskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia dokumentu pn. „Projekt założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Gołdap na lata 2024-2039“. 

Kierownik WGK Magda Zymkowska przedstawiła projekt uchwały pod względem merytorycznym. 

Projekt założeń został omówiony przez przedstawiciela pomorskiej grupy konsultingowej na podstawie 

prezentacji. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia dokumentu pn. „Projekt założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe 

dla Gminy Gołdap na lata 2024-2039“. 

Uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 15 za uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 
uchwalenia dokumentu pn. „Projekt założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Gołdap na lata 2024-2039“ 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (15) 
Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski , Zofia   

Syperek, Marcin Urzędowski, Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr III/20/2024 

4)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do kierownik WKS o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie wyboru delegata Gminy Gołdap do Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast Polskich.  

 Kierownik WKS Justyna Charkiewicz powiedziała, że aby delegat mógł uczestniczyć w obradach związku 

należy podjąć odpowiednią uchwałę według statutu. W związku z kwietniowymi wyborami samorządowymi 

nowym burmistrzem Gołdapi został Konrad Kazaniecki, dlatego proponuje się zmianę  

z poprzedniego burmistrza na obecnego. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  wyboru 

delegata Gminy Gołdap do Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast Polskich. 

W głosowaniu jawnym głosami 15 za uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 

wyboru delegata Gminy Gołdap do Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast Polskich 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, Zbigniew 

Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski , Zofia   Syperek, Marcin 

Urzędowski, Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr III/21/2024 

5)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Wojciecha Hołdyńskiego o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia  

26 marca 2024 r. (data wpływu 28.03.2024 r.). 

Przewodniczący KSWiP Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały uznający skargę za bezzasadną.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenie skargi z dnia 26 marca 2024 r. (data wpływu 28.03.2024 r.). 
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W głosowaniu jawnym głosami 14 za, 1 wstrzymujący się  uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenie skargi z dnia 26 marca 2024 r. (data wpływu 28.03.2024 r.) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, Zbigniew Makarewicz, 

Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski , Zofia   Syperek, Marcin Urzędowski, 

Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej  Kordjak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr III/22/2024 

6)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Wojciecha Hołdyńskiego o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia  

26 marca 2024 r. (data wpływu 29.03.2024 r.). 

Przewodniczący KSWiP Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały uznający skargę za bezzasadną.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenie skargi z dnia 26 marca 2024 r. (data wpływu 29.03.2024 r.). 

W głosowaniu jawnym głosami 13 za, 2 wstrzymującymi się uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenie skargi z dnia 26 marca 2024 r. (data wpływu 29.03.2024 r.) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, Zbigniew Makarewicz, 

Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski , Zofia   Syperek, Monika Wałejko, 

Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej  Kordjak , Marcin Urzędowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr III/23/2024 
7)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Wojciecha Hołdyńskiego o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia  

26 marca 2024 r. (data wpływu 23.04.2024 r.). 

Przewodniczący KSWiP Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały uznający skargę  

za bezzasadną.  
Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenie skargi z dnia 26 marca 2024 r. (data wpływu 23.04.2024 r.). 

Głosowano w sprawie 
rozpatrzenie skargi z dnia 26 marca 2024 r. (data wpływu 23.04.2024 r.) 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (13) 
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Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, Zbigniew Makarewicz, 

Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski , Zofia   Syperek, Monika Wałejko, 

Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej  Kordjak , Marcin Urzędowski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr III/24/2024 

8)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Wojciecha Hołdyńskiego o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku sołtysa  

z dnia 10 maja 2024 r. 

Przewodniczący KSWiP Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały uznający rada miejską jako 

niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku i przekazaniu go burmistrzowi Gołdapi.  Do burmistrza wpłynął wniosek 

o takiej samej treści i z przekazanej informacji na wspólnym posiedzeniu komisji zakup lampy zostanie 

dofinansowany.   

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że rozmawiał z kierownik WGK na dany temat. Środki  

z budżetu gminy zostaną przekazane na zakup latarni.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przekazania wniosku sołtysa z dnia 10 maja 2024 r. 

Głosowano w sprawie 

przekazania wniosku sołtysa z dnia 10 maja 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński,  

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski, Zofia   Syperek, 

Marcin Urzędowski, Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr III/25/2024 

Do pkt 7 

Brak interpelacji radnych. 

Do pkt 8 

Brak zapytań radnych. 

Do pkt 9 

Brak zapytań  przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych. 

Do pkt 10  

Kierownik WKS Justyna Charkiewicz powiedziała, że na prośbę radnych zostały wykonane wyliczenia  

w sprawie wielkości i kosztów amfiteatru w dzielnicy uzdrowiskowej. Koszt wykonania na podstawie wstępnych 

szacunków amfiteatru na 250 miejsc to koszt całkowity 951 721, 00 euro, na 500 miejsc – 1 506,208 euro,  

a na 1000 miejsc 2 553 00,00 euro. Całkowita wartość projektu na 250 miejsc to 2 061 610,08 euro a wkład 

własny to 20 % czyli 412 000,00 euro (ok.594 499,65 zł rocznie – na 3 lata). Na 500 miejsc koszt całkowity  

to prawie 2 500 000,00 euro przy wkładzie własnym 500 000,00 euro (ok 770 000 zł – na 3 lata). Na 1000 miejsc 

koszt całkowity to 3 600 000,00 euro z wkładem własnym w wysokości w jednym roku 1 100 000,00 zł. 

Partnerzy przy tym projekcie wskazali wartości swoich budżetów projekty. Augustów wskazał inwestycje  

w wysokości 2 250 000,00 euro a Druskienniki 2 300 000,00 euro. 

Kierownik GPO Beata Kołakowska powiedziała, że 3 elementy główne projektu to amfiteatr, park rzeźb oraz 

i rozbudowa napisu przestrzennego Gołdap. Park rzeźb planowany jest wzdłuż ulicy Jeziorowej od korso  

do promenady zdrojowej. Część rzeźb można usytuować koło znaku przestrzennego Gołdap. Złożony został 
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wniosek na wykonanie fali przy napisie Gołdap. Strefa ciszy na terenie tężni obowiązuje od 1994 r. Strefę ciszy 

ustala rada powiatu. Wcześniej była to domena wojewody. Na jeziorze Gołdap rada powiatu podjęła uchwałę  

w 2002 w sprawie ograniczenia lub zakazu używania obiektów pływających na akwenach wodnych.  

W tej uchwale zabrania się używania jednostek pływających z silnikami spalinowymi. Z tej uchwały nie wynikają 

inne obostrzenia. Uchwała sejmiku województwa warmińsko – mazurskiego w sprawie parku krajobrazowego 

Puszczy Rominckiej. Jezioro Gołdap leży na obszarze parku krajobrazowego Puszczy Rominckiej. Zakazem 

zawartym w uchwale sejmiku dotyczącym jeziora Gołdap jest jeden zapis mówiący o nie używaniu sprzętów 

motorowych. Cały park zdrojowy cały leży w strefie A uzdrowiskowej i na tym terenie obowiązuje ustawa  

o uzdrowiskach. W danej ustawie zakazuje się organizowania imprez masowych z wyjątkiem tych, które  

są zawarte w harmonogramie imprez gminnych. Park zdrojowy leży na terenie strefy A i podlega ustawie  

o uzdrowiskach. Ustawa ta zakazuje imprez masowych chyba, że impreza jest wpisana w harmonogram imprez 

gminnych.  

Radny Maciej Kordjak zapytał, jakie są pozostałe koszty części składowych 2 pozostałych projektu – napisu 

zdrój i parku rzeźb.  

Kierownik WKS Justyna Charkiewicz odpowiedziała, że napis 139 000,00 euro a park rzeźb 232 000,00 euro. 

Całkowity koszt projektów odejmując inwestycje – część kosztów to koszty administracyjne itp. Na kolejne 

spotkanie przygotuje koszty. Projekt jeszcze wróci, do 31 maja trzeba złożyć wniosek. Kolejnym etapem będzie 

potrzebna uchwała intencyjna do podpisania uchwały.  

Radny Maciej Kordjak powiedział, że  jutro trzeba wysłać wniosek i zamykana jest możliwość wyboru. Liczy, 

że to jest ostatnia sytuacja w której radni są tak późno informowani i postawieni przed praktycznie faktem 

dokonanym. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski powiedział, że były prowadzone rozmowy aby nie określać 

jednego miejsca dla amfiteatru ale też brać uwagę na umiejscowienie go w innym miejscu. 

Kierownik WKS Justyna Charkiewicz powiedziała, że we wniosku zawarła zapis, że jeżeli w trakcie zaistnieją 

niezaplanowane okoliczności, które nie pozwolą  na realizacje w tym miejscu inwestycji to przewidywana jest 

zmiana lokalizacji.  

Radna Monika Wałejko zapytała, która opcja amfiteatru zostanie wpisana we wniosku. 

Kierownik WKS Justyna Charkiewicz odpowiedziała, że ta, na którą radni się zdecydują. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki zwrócił się o rozważenie opcji budowy amfiteatru na 500 miejsc  

ze względu na niewielką różnicę kosztów. 

Rady Paweł Perko powiedział, że rozbudowa napisu to koszt ok. 140 000 euro. Napis, który teraz stoi 

kosztował 300 000,00 euro.  To będzie prawie druga taka inwestycja.  

Kierownik WKS Justyna Charkiewicz powiedziała, że takie szacowanie otrzymała od wydziału. Inwestycja 

byłaby realizowana na przełomie 2026-2027, więc stąd większa kwota. 

Radny Maciej Kordjak zapytał, czy wpisywać napis zdrój.  

Kierownik WKS Justyna Charkiewicz odpowiedziała, że zakres był konsultowany z urzędem 

marszałkowskim i biurem programu.  

Radna Zbigniew Makarewicz powiedział, że środki przeznaczyć można na coś innego niż napis zdrój. Teraz 

turyści, mieszkańcy aby zrobić zdjęcie stoją po drugiej stronie ulicy. Dane środki można przeznaczyć na szlaki 

pieszo – rowerowe, mapy. 

Kierownik GPO Beata Kołakowska powiedziała, że to nie jest napis zdrój. To będą elementy małej 

architektury uzupełniające dany napis, tj. fala. Można również wzbogacić o mapy. Park rzeźb ma być elementem 

małej architektury służącej czemuś, zachęcać do ruchu.  

Radny Paweł Perko powiedział, że do projektu można dopisać umiejscowienie koszy na śmieci w ciągu  

ul. Jeziorowej.  

Kierownik GPO Beata Kołakowska odpowiedziała, że można przewidzieć kosze, ławki , małą architekturę.  

Radny Maciej Kordjak zapytał, czy jest wizualizacja projektu napisu.  

Kierownik GPO Beata Kołakowska odpowiedziała, że jest wstępna koncepcja. 

Architekt miejski Agnieszka Augustynowicz powiedziała, że jest wstępna wizualizacja jak ma wyglądać  

i w pierwotnym projekcie była przewidziana fala. Rozbudowa wynikła też z tego, że w obecnej formie napisu 

nie pojawiły się elementy, które pojawiły się w projekcie wyjściowym. Były zaplanowane elementy 

wspinaczkowe, drążek do podciągania, podświetlenie napisu od środka. Założenia nie były zrealizowane ale przy 

możliwości dofinansowania jest możliwość zrealizowania założeń.  

Radny Wojciech Hołdyński powiedział, że nadleśnictwo planuje inwestycje za napisem.  

Architekt miejski Agnieszka Augustynowicz powiedziała, że obecnie jest procedowany plan miejscowy 

uzdrowiska i za napisem właścicielem działek są lasy państwowe, które chcą realizować na tej działce swoją 

siedzibę.  
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Radny Maciej Kordjak zgłosił wniosek formalny o zamkniecie dyskusji. Dużo wcześniej powinno się ustalać 

kierunki a wniosek wysłany dostanie w dniu jutrzejszym . 

Radna Zofia Syperek powiedziała, że w poprzednim roku złożyła wniosek o ustawienie koszy oraz ławeczek 

na ul. Jeziorowej, o zamontowanie dodatkowego oświetlenia w kierunku stadionu i utwardzenie drogi do pana 

K…….  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz spytała radnych, z jaką opcją amfiteatru się opowiadają. 

Radny Andrzej Dołęga powiedział, że za amfiteatrem z 500 miejscami z możliwością rozbudowy  

w przyszłości. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że założenia budowy amfiteatru są takie, aby zbudować 

za widownią, trybuną otwartą przestrzeń uzdrowiskową wyposażoną w małą infrastrukturę. 

Radny Maciej Kordjak wycofał złożony wniosek formalny.  

Radna Monika Wałejko również opowiedziała, że za amfiteatrem z 500 miejscami.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie przygotowanie wniosku z ujęciem 

amfiteatru z  500 miejscami.  

W głosowaniu jawnym 14 głosami za radni opowiedzieli się za amfiteatrem z 500 miejscami. 

Radny Maciej Kordjak zaprosił do zgłaszania się radnych do założonego klubu radnych. Zapytał, czy do kasy 

gminy wpłynął zwrot za doszktałty w collegium humanum. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że do urzędu nie wpłynął pisemny wniosek o zwrot 

środków. Procedury w sprawie tej uczelni są jeszcze przygotowywane na szczeblu krajowym. Procedura nie 

została złamana, pracownicy mogą podnosić swoje kompetencje.  

Radny Zbigniew Makarewicz zwrócił się o przesyłanie wszystkim radnym odpowiedzi na zadawane przez 

nich pytania. Zapytał, czy był odmalowany tunel oraz czy zostały rozpoczęte prace przy koszeniu ścieżki Green 

Velo.  

Kierownik WGK Magda Zymkowska powiedziała, że w zakresie przejazdu zostało wystosowane już trzecie 

pismo aby ktoś się nad tym pochylił, przyjechał na wizję terenową jak i celem określenia konsensusu w tej 

sprawie. Wykoszenie zostało zlecone na terenie odcinka Jabłońskie, Wronki, Grabowo, Boćwinka oraz fragment 

granica Banie Mazurskie oraz odcinek miejski został zlecony. Dalszy odcinek Kołkowo będzie wykoszony  

w połowie czerwca przy większym koszeniu dróg. Przejście pod tunelem wymaga sprawdzenia budżetu oraz 

znalezienia wykonawcy na dane prace.  

Do pkt 11 

Po wyczerpaniu porządku Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz dokonała zamknięcia III sesji Rady 

Miejskiej w Gołdapi.  

 

                                  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Wioletta Anuszkiewicz 

 

 

 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

https://www.google.com/search?client=firefox-b-d&sca_esv=b6768ec4eb9a166c&sca_upv=1&sxsrf=ADLYWIKwBO1EvLsHJdR4jDSIxeyPQsOvJg:1718345188624&q=collegium+humanum&spell=1&sa=X&ved=2ahUKEwjP6MbUttqGAxUAXvEDHco7CmUQkeECKAB6BAgJEAE

